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Zápisnica č. 5/2024 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Mikušovce, ktoré  

sa uskutočnilo dňa 126. decembra 2024 o 16.00 h v zasadačke KD Mikušovce podľa  
zákona 369/1990 Zb. §12 

 
 
Starostka: 
Eva Holbová 
 
Prítomní poslanci: 
Dušan Gašpárek 
Zuzana Pagáčová 
Erika Faturíková 
Ján Jagrik 

Miriam Holancová 
Dušan Gregor 
Andrea Tomanová 

 
Neprítomní poslanci: 
- 
 
Zapisovateľka: 
Ing. Lenka Gregorová – zamest. obce 
 
Ostatní: 
Ing. Alena Kolmanová – zamest. obce 
 
 

PROGRAM 
 
1.    Otvorenie 
2.    Schválenie programu zasadnutia 
3.    Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice      
4.    Informácia o plnení uznesení č. 35-46/2024 zo dňa 26.09.2024 
5.    Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2025-2027 
6.    Návrh rozpočtu obce na rok 2025-2027 
7.    Návrh dodatku č.2 k VZN 1/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku za  
       komunálne odpady a drobné stavebné odpady 
8.    Rozpočtové opatrenie č. 3/2024  
9.    Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2024 
10.  Návrh plánu práce kontrolnej činnosti HK obce Mikušovce na I. polrok 2025 
11.  Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2023 
12.  Schválenie inventarizačných komisií pre inventarizáciu majetku obce k 31.12.2024 
13.  Žiadosť o dotáciu DHZ Mikušovce pre rok 2025 
14.  Žiadosť o dotáciu TJ Mikušovce pre rok 2025 
15.  Žiadosť o dotáciu Jednoty dôchodcov Mikušovce pre rok 2025 
16.  Správa o dotácii z Environmentálneho fondu SR – rekonštrukcia kultúrneho domu 
17.  Správa o dotácii z Pôdohospodárskej platobnej agentúry – rekonštrukcia oplotenia 
       miestneho cintorína 
18.  Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti ZŠ s MŠ Mikušovce za školský rok  
       2023 – 2024  
19.  Žiadosť o dotáciu Slovenský zväz zdravotne postihnutých Pruské 
20.  Žiadosť o dotáciu Slov. zväz zdravotne postihnutých, Okresná rada Ilava 
21.  Návrh na termíny verejných zasadnutí poslancov OZ konaných v roku 2025 
22.  Rôzne 
23.  Diskusia 
24.  Záver 
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ROKOVANIE 

 
 
K bodu 1./ Otvorenie 
Otvorenie dnešného zasadnutia OZ vykonala starostka obce Eva Holbová. Privítala všetkých 
poslancov a konštatovala, že z celkového počtu 7 poslancov sú na začiatku rokovania prítomní  
7 poslanci, a preto je zasadnutie uznášaniaschopné. Informovala prítomných, že rokovanie sa nahráva. 
 
 
K bodu 2./ Schválenie programu zasadnutia 
Starostka sa spýtala prítomných, či sú z ich strany pripomienky k programu, ktorý bol uvedený  
na pozvánke.  

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
    E. Faturíková, J. Jagrik) 

Proti:            0 
Zdržal sa:    0 

 
Uznesenie č. 47/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona  
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa 
bude uberať podľa programu na pozvánke. 
 
 
K bodu 3./ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 
Zaznamenaním zápisnice zo zasadnutia je poverená Ing. Lenka Gregorová. 
P. Starostka navrhuje overovateľov zápisnice: p. Andrea Tomanová, p. Ján Jagrik a dala o tomto 
hlasovať: 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
     E. Faturíková, J. Jagrik) 

Proti:            0 
Zdržal sa:     0 
 

Uznesenie č. 48/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona  
č. 369/1990  o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje overovateľov zápisnice: Ján Jagrik, Andrea 
Tomanová. 
 
 
K bodu 4./ Informácia o plnení uznesení č. 35 – 46/2024 zo dňa 26.9.2024 
Uznesenie č. 35/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 12 ods. 5 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v z. n. p. schvaľuje, že zasadnutie obecného zastupiteľstva sa bude uberať podľa programu  
na pozvánke. 
Uznesenie č. 36/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona č. 369/1990  o obecnom zriadení v z. n. p. 
schvaľuje doplňujúci bod obecného zasadnutia „Návrh na čerpanie z rezervného fondu“ 
Uznesenie č. 37/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 15 zákona č. 369/1990  o obecnom zriadení v z. n. p. 
schvaľuje overovateľov zápisnice: Erika Faturíková, Zuzana Pagáčová. 
Uznesenie č. 38/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 11 ods. 4 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení 
v z. n. p., berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ v Mikušovciach č. 20 – 34/2024 zo dňa 
13.6.2024. 
 
 



 
3 

 

 
Uznesenie č. 39/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje čerpanie 
rezervného fondu na kapitálové a bežné výdavky. 
Uznesenie č. 40/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje rozpočtové 
opatrenie č. 3/2024 – A 
Uznesenie č. 41/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov berie na vedomie 
rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – B prenesené kompetencie pre obec a rozpočtové opatrenie  
č. 3/2024 – C prenesené kompetencie pre základnú školu. 
Uznesenie č. 42/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. o  rozpočtových 
pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov schvaľuje konsolidovanú 
výročnú správu obce Mikušovce za rok 2023. 
Uznesenie č. 43/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu k výstavbe detského 
inkluzívneho ihriska, ktoré je vybudované z dotačných zdrojov Ministerstva práce, sociálnych vecí 
a rodiny SR. 
Uznesenie č. 44/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu o použití dotačných zdrojov 
Európskeho poľnohospodárskeho fondu pre rozvoj vidieka – MAS Vršatec na výmenu elektrického 
kúrenia v kultúrnom dome. 
Uznesenie č. 45/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu o vypracovaní dopravnej štúdie 
– „Nový chodník v obci Mikušovce“, ktorú vyhotovila Ing. Petra Vráblová Bilková, Dubnica  
nad Váhom. Obsahom dopravnej štúdie je sprievodná správa a situačné nákresy na vybudovanie 
nového chodníka. 
Uznesenie č. 46/2024:  
Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce berie na vedomie informáciu o občianskom združení 
„Ochrana zdravia“, Ľ. Štúra 388/3, 019 01  Ilava. Cieľom vzniku združenia je prispieť k zachovaniu 
dostupnosti a k ďalšiemu rozvoju ambulantnej starostlivosti v Nemocnici s poliklinikou Ilava, ktorá 
poskytuje zdravotnú starostlivosť v regionálnej spádovej oblasti. Obecné zastupiteľstvo berie  
na vedomie odporúčaný príspevok do občianskeho združenia „Ochrana zdravia“ vo výške 0,50 €  
na jedného obyvateľa obce Mikušovce.  
 
Starostka k uzneseniu č. 46/2024 doplnila informáciu, že zatiaľ neprišla zo združenia žiadna výzva 
na úhradu a uviedla tiež, že do združenia prispeli mestá a tiež obce Košecké Podhradie a Horná 
Poruba. Z našich okolitých obcí neprispela žiadna obec. 
Uznesenie č. 49/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce podľa § 11 ods. 4 Zákona  
č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p., berie na vedomie informáciu o plnení uznesení OZ 
v Mikušovciach č. 35 – 46/2024 zo dňa 26.9.2024. 
 
 
K bodu 5./  Stanovisko hlavného kontrolóra k rozpočtu obce na rok 2025-2027 
P. starostka uviedla, že stanovisko HK bolo zaslané na mail všetkým poslancom. Uviedla, že  
p. Dobrodejová bola v nemocnici a nezúčastňuje sa žiadnych rokovaní v tomto čase. Starostka 
prečítala stanovisko HK nahlas – HK odporúča rozpočet schváliť. 
Uznesenie č. 50/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 369/1990  
o Obecnom zriadení a podľa § 18f odsek c) berie na vedomie stanovisko hlavného kontrolóra 
k rozpočtu obce Mikušovce na rok 2025 – 2027. 
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K bodu 6./  Návrh rozpočtu obce na rok 2025 – 2027 
P. starostka udelila slovo Ing. Kolmanovej. Tá v krátkosti uviedla hlavné ukazovatele rozpočtu. 
Uviedla, že v rozpočte sú položky, ktoré sa budú rozoberať v dnešnom rokovaní v neskorších bodoch. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 51/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. 
o  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov 
schvaľuje návrh rozpočtu obce Mikušovce na rok 2025. 
 
Uznesenie č. 52/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004 Z. z. 
o  rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov berie 
na vedomie návrh rozpočtu obce Mikušovce na rok 2026 – 2027. 
 
 
K bodu 7./  Návrh dodatku č. 2 k VZN 1/2022 o miestnych daniach a miestnom poplatku  
za komunálne odpady a drobné stavebné odpady  
P. starostka uviedla, že výšku daní prerokovali spoločne s poslancami na stretnutí. V nastávajúcom 
roku sa budú meniť sadzby dane z pozemkov, daň za psa a výška poplatku za komunálny odpad 
z dôvodu zvyšovania cien najmä u vývozcov odpadu. Uviedla, že 9.12.2024 sme na obecnom úrade 
obdržali list, v ktorom avizujú, že povinná úprava odpadov – prekládky odpadov, ktoré mali byť 
mimoriadne spoplatnené už od 1.1.2025, sa odkladá o 2 roky, t. j. od 1.1.2027. Až potom sa dozvieme, 
ako to s touto položkou nakoniec bude a ako to spoplatnia (jednalo sa o výraznejšiu položku, cca 
6 000,- Eur ročne).  
P. Gregor sa v tejto súvislosti spýtal, aká je zľava na poplatku za KO pre dôchodcov, starostka uviedla, 
že výška zľavy je nemenná a to vo výške 20 %. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 53/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 369/1990  
o Obecnom zriadení a zákona č. 582/2004 Z. z. o miestnych daniach a poplatku za komunálne 
odpady a drobné stavebné odpady schvaľuje Dodatok č. 2 k VZN č. 1/2022 o miestnych daniach  
a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady v obci Mikušovce.  

 
 
K bodu 8./ Rozpočtové opatrenia č. 3/2024 – oprava 
Starostka udelila slovo ekonómke Ing. Kolmanovej, aby bližšie informovala poslancov 
o úprave rozpočtu č. 3, ktorý sa schvaľoval na predchádzajúcom zasadnutí OZ. Po konzultácii 
ekonómky s audítorkou sa musí zmeniť účtovanie finančných prostriedkov pre položku „výchovná 
poradkyňa“, ktorej plat sa schválil z rozpočtu obce – z rezervného fondu, lebo nie je náš priamy 
zamestnanec, ale zamestnanec školy. P. Kolmanová navrhuje vyčerpať rezervný fond na bežné 
výdavky a ďalšie úpravy sa zmenia v rozpočtovom opatrení č. 4/2024, ktorý sa bude prejednávať 
v nasledujúcom bode. V podstate sa upravili iba kódy účtovania tejto položky v časti A. P. audítorka 
navrhla ekonómke, aby to dala ako opravu rozpočtového opatrenia č. 3/2024, aby to bolo  
správne. P. Kolmanová poskytla poslancom k nahliadnutiu návrh od audítorky. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 
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Uznesenie č. 54/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – časť A. 
 
Uznesenie č. 55/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – časť B – prenesené kompetencie  
pre obec a rozpočtové opatrenie č. 3/2024 – časť C – prenesené kompetencie pre základnú školu. 
 
 
K bodu 9./ Návrh rozpočtového opatrenia č. 4/2024 
Starostka udelila slovo ekonómke Ing. Kolmanovej, aby bližšie informovala poslancov 
o návrhu rozpočtu č. 4, ktorý obdržali vopred na e-mail. Spomenula, že v rozpočtovom opatrení sa 
nachádza čerpanie rezervného fondu na kapitálové výdavky, ktoré bolo schválené v r. 2023 na projekt 
ČOV. Starostka upresnila, že tieto peniaze sa vrátia naspäť do rezervného fondu, keď príde dotácia. 
Ing. Kolmanová uviedla, že dotáciu na obnovu KD z Envirofondu sme už obdržali na účet a bude sa 
presúvať do budúceho roku (vylučovať sa z prebytku), lebo sa môže začať čerpať až po verejnom 
obstarávaní. Zároveň uviedla, že sme obdržali aj dotáciu na preklenutie výpadku finančných 
prostriedkov z podielových daní vo výške cca 8800,- Eur, ktorú môžeme čerpať na bežné výdavky. 
V tejto súvislosti starostka spomenula, že dnes  sme obdržali na účet dotáciu aj za plynofikáciu 
kuchyne v KD vo výške 2500,- Eur.    

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 56/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. schvaľuje rozpočtové opatrenie č. 4/2024 – časť A. 
 
Uznesenie č. 57/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 583/2004  
Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení niektorých zákonov  
v z. n. p. berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 4/2024 – časť B – prenesené kompetencie  
pre obec a rozpočtové opatrenie č. 4/2024 – časť C – prenesené kompetencie pre základnú školu. 
 
V tomto bode prebehla ešte diskusia ohľadom odmien pre kuchárky v škole, ktoré spadajú  
pod školskú jedáleň a ktorú financuje obec (aj školský klub). Všetci prítomní – aj poslanci aj starostka, 
sa zhodli na tom, že skrz obedy pre deti zadarmo v školách sa rapídne zvýšil počet stravníkov a je 
potrebné zabezpečiť pre kuchárky odmeny, pretože pracujú násobne viac za stále rovnakú mzdu.  
P. Jagrik uviedol, že je to zvláštne ponímané zo strany štátu, že obedy pre stravníkov sú síce zadarmo, 
ale prostriedky na odmeny pre kuchárky má opäť riešiť obec. P. Gregor spomenul, že nejaké 
prostriedky naviac by mohla zabezpečiť pre nich aj samotná škola, či už ako nejaké mimoriadne 
odmeny alebo niečo podobné.  
 
K bodu 10./  Návrh plánu práce kontrolnej činnosti HK obce Mikušovce na I. polrok 2025 
Starostka uviedla, že poslanci plán na I. polrok dostali na e-mail vopred od hlavnej kontrolórky. 
K zaslanému návrhu nemal nikto z prítomných pripomienky. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 58/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 369/1990  
o Obecnom zriadení schvaľuje návrh plánu práce kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 
Mikušovce na I. polrok 2025. 
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K bodu 11./  Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky za rok 2023 
Starostka udelila slovo p. Kolmanovej. Správu audítorky obdržali poslanci vopred na e-mail. 
Audítorka v nej uviedla, že správa dopadla dobre, všetko je v súlade s konsolidovanou výročnou 
závierkou za daný rok. Informovala poslancov, že audítorka si sama vyberá, ktoré mesiace a ktoré 
doklady skontroluje.  
Uznesenie č. 59/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 540/2007  
Z. z. o audítoroch, audite a v z. n. p. berie na vedomie správu auditora o overení konsolidovanej 
účtovnej závierky k 31.12.2023 obce Mikušovce.  
 
 
 
K bodu 12./  Schválenie inventarizačných komisií pre inventarizáciu majetku obce k 31.12.2024 
Starostka uviedla, že po novom je potrebné robiť inventarizáciu už každý rok a preto sa musia aj 
inventarizačné komisie schváliť každý rok. Komisie navrhla tak, ako je uvedené nižšie v uznesení  
č. 60/2024. Nikto z prítomných nemal pripomienky.  

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 60/2024: Obecné zastupiteľstvo obce Mikušovce na základe zákona č. 369/1990 Zb. 
§ 11 ods. 4 o obecnom zriadení v z. n. p. schvaľuje nasledovné komisie a ich zloženie: 
 
Majetok obce            predseda: Erika Faturíková 
                                   člen:         Zuzana Pagáčová 
                                                    Miriam Holancová                  zodpovedný: Ing. Kolmanová 
                                                                                                                          Kopačková Dana 
 
Kultúrny dom         predseda: Miriam Holancová 
                                  člen:        Dušan Gregor 
                                                  Ján Jágrik                                  zodpovedný: Kopačková Dana 
 
 
Požiarna ochrana    predseda: Ján Jágrik 
                                  člen:         Dušan Gašpárek 
                                                   Zuzana Pagáčová                     zodpovedný: Kopačka Daniel 
 
 
Telovýchovná jednota        predseda: Andrea Tomanová 
                                              člen:        Erika Faturíková 
                                                              Dušan Gašpárek            zodpovedný: Holba Peter 
 
 
ZŠ s MŠ Mikušovce            predseda: Ing. Mončeková Mária 
                                              člen:         Andrea Tomanová 
                                                               Mária Geregová             zodpovedný: Ing. Jakúbková  
                                               
 
 
K bodu 13./ Žiadosť o dotáciu DHZ Mikušovce pre rok 2025 
DHZ Mikušovce podal na obecný úrad žiadosť o dotáciu vo výške 3 000,- Eur. Starostka uviedla, že 
okrem tejto dotácie z obce, dostávajú hasiči ešte dotáciu zo štátu vo výške 3 000,- Eur. Spomenula 
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výdavky, ktoré sa z dotácií financujú, a to najmä: autá, školenia hasičov, údržba, prvá pomoc – 
školenie a i. Žiadosť bola poslancom zaslaná vopred na e-mail. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 61/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení schvaľuje žiadosť o dotáciu DHZ Mikušovce na rok 2025 v celkovej 
požadovanej výške 3 000,- Eur (slovom: Tritisíc eur). 
 
 
K bodu 14./ Žiadosť o dotáciu TJ Mikušovce pre rok 2025 
TJ Družstevník Mikušovce podala na obecný úrad žiadosť o dotáciu vo výške 2 000,- Eur. Starostka 
uviedla, že dotácia je na výdavky, ktoré sa týkajú fungovania kategórií U9 a U11. Spomenula výdavky, 
ktoré sa z dotácie financujú, a to najmä: nákup lôpt, nákup dresov (z ktorých časť bola preplatená aj 
z futbalového zväzu), poplatky za futbalistov, poplatky za registratúry do súťaží a i. Žiadosť bola 
poslancom zaslaná vopred na e-mail. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 62/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení schvaľuje žiadosť o dotáciu TJ Družstevník Mikušovce na rok 2025 v celkovej 
požadovanej výške 2 000,- Eur (slovom: Dvetisíc eur). 
 
 
K bodu 15./ Žiadosť o dotáciu Jednoty dôchodcov Mikušovce 
Jednota dôchodcov Mikušovce podala na obecný úrad žiadosť o dotáciu vo výške 500,- Eur. Starostka 
uviedla, že za poskytnuté peniaze si spravili posedenia – deň otcov, deň matiek, na Mikuláša. Žiadosť 
bola poslancom zaslaná vopred na e-mail. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 63/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení schvaľuje žiadosť o dotáciu Jednoty dôchodcov Mikušovce na rok 2025 
v celkovej požadovanej výške 500,- Eur (slovom: Päťsto eur). 
 
K bodu 16./ Správa o dotácii z Environmentálneho fondu SR – rekonštrukcia kultúrneho domu 
Starostka informovala poslancov, že 27.11.2024 bola v Bratislave podpísať zmluvu na obnovu 
kultúrneho domu vo výške 499 950,- Eur. Uviedla, že podmienkou získania dotácie je preukázanie 
finančných prostriedkov – a teda minimálne spolufinancovanie 1%, čo predstavuje sumu 5050,- Eur. 
P. Kolmanová uviedla, že to pôjde na budúci rok do rozpočtu. Potom sa p. Tomanová spýtala, dokedy 
sa musí fond vyčerpať. Starostka odpovedala, že verejné obstarávanie musí prejsť kontrolou  
do 15.3.2025, tzn. že do 15.3.2025 musíme vykonať verejné obstarávanie tejto zmluvy. Prečítala  
zo zmluvy, že oprávnené obdobie, kedy sa fond môže využiť je od 1.1.2024 do 28.11.2025, doba 
udržateľnosti je 5 rokov. Poslanci konštatovali, že je zvláštne, že od 1.1.2024 sa môže využívať, 
keďže je to ešte len fáza schvaľovania a projektovania, rok už takmer uplynul a my sme na prerábke 
ešte nezačali robiť. Do 28.11.2025 musí byť kultúrny dom odovzdaný. P. Faturíková sa v tejto 
súvislosti spýtala, či je vopred určené, na čo môže byť dotácia vyčerpaná. Starostka uviedla, že sa to 
bude riešiť vo verejnom obstarávaní a teda na základe energetického certifikátu, konkrétne sa bude 
robiť: zateplenie, prerábka WC a výmena okien. Tu sa poslanci spýtali, načo sa majú ísť meniť okná, 
keď na KD sú okná pomerne nové a sú to zbytočne vyhodené peniaze (Pagáčová, Faturíková, 
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Holancová, Jagrik). Starostka uviedla, že to sa musí na základe energetického certifikátu a uvidíme, 
ako to prejde vo verejnom obstarávaní. P. Gregor sa ešte spýtal, ktoré WC sa budú prerábať a starostka  
uviedla, že komplet všetky. Povedal, že to je dobre, lebo máme veľký problém s kanalizáciou v KD, 
kde sa odpad často zasekáva. Starostka uviedla, že kanalizácia by mala byť spravená v rámci prerábky 
WC, čiže je to zahrnuté do tohto projektu. Ďalej uviedla, že termín verejného obstarávania je už 
dohodnutý s p. Balogovou, na termín 28.2.2025. Poslanci sa ešte spýtali, či sa nebude robiť aj strecha, 
lebo veľké úniky sú aj cez strechu KD. Starostka uviedla, že by sa mala z toho zatepliť aj strecha. 
Uviedla tiež, že z dotácie sa nesmie robiť fotovoltaika. Povedala, že na najbližšom zasadnutí upresní 
bližšie informácie o verejnom obstarávaní s p. Vetrákom, má naňho dobré recenzie, že je dobrý 
odborník. P. Gašpárek v tejto súvislosti podotkol, aby sa do verejného obstarávania zahrnulo, že si 
môžeme vybrať firmu, ktorá to bude vykonávať, aby to vedeli ako poslanci ovplvyniť a zasiahnuť  
do rozhodovacieho procesu. Viacerí poslanci opomenuli to, aby to nedopadlo podobne ako 
s presunutým mostom (Gašpárek, Gregor), že firma prácu nedokončila dostačujúco alebo so strechou 
zbrojnice (Holancová, Faturíková), k čomu tiež mali pripomienky. P. Tomanová uviedla, že je dôležité, 
aby sa verejné obstarávanie dostalo do dobrých rúk. Starostka uviedla, že predtým to robil p. Mikula. 
P. Gašpárek požaduje spolu s ostatnými poslancami, aby mohli dať námietky voči verejnému 
obstarávaniu, načo p. starostka odpovedala, že nemôžu, že to už pri verejnom obstarávaní nie je 
možné. P. Tomanová sa spýtala, či verejné obstarávanie robíme my, ako obec, načo starostka uviedla, 
že nie, že verejné obstarávanie ide cez štát. Verejné obstarávanie robí p. Vetrák a potom ide  
na schválenie. P. Tomanová sa teda spýtala, že načo máme robiť verejné obstarávanie, keď do toho 
nemôžeme zasiahnuť. Štát vyberie najlacnejšiu firmu, najnižšiu ponuku. Do toho p. Gašpárek uviedol, 
že vie o tom, že verejné obstarávanie nemusí „vyhrať“ len najlacnejšia firma, keď sú na ňu zlé 
recenzie a že ho môžu pripomienkovať ako poslanci. P. Tomanová uviedla, že väčšinou asi vyhráva 
najlacnejšia firma verejné obstarávania, ale je to nešťastne riešené, lebo je to potom na úkor kvality.  
Starostka sa vrátila k presunu lávky – ktorú spomínali vyššie, pri p. Gašpárkovi Dušanovi, že hlina 
tam bola dovezená len na to, aby sa ňou zakryl betón. Lávka je tam zabudovaná veľmi dobre. Bola 
tam pozrieť aj s p. Burmekom, ktorý povedal, že je to urobené správne a nemá o tom pochybnosti. 
Do debaty sa pripojil p. Gregor, ktorý uviedol, že už dávnejšie sa na zastupiteľstve bavili, že sa tá 
hlina odstráni a že firma ju príde na svoje náklady odstrániť. Hlina sa neodstránila, ale časť z nej 
„zobrala“ voda, tak to p. starostka považovala za vybavené a nemuseli už chodiť s bágrom. 
Konštatovala, že hlina nezavadzala ničomu. P. Gašpárek uviedol, že úplne zbytočne tam tú hlinu 
nahádzali, len upchávali koryto, keď príde veľká voda. Vyjadril sa, že nebol v konečnom dôsledku 
s celkovým odovzdaným výsledkom firmy spokojný. Starostka ešte uviedla, že pri jeho dome, v tejto 
časti rieky sa rieka nedá poriadne vyčistiť, pretože sú tam stromy.  
 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 64/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce schvaľuje kapitálovú podporu formou Dotácie 
z Environmentálneho fondu SR na projekt „Obnova viacúčelovej budovy a kultúrneho domu 
v obci Mikušovce“ vo výške 499 950,- Eur (slovom: Štyristodeväťdesiatdeväťtisíc 
deväťstvopäťdesiat eur). 
 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 65/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce schvaľuje povinné 
spolufinancovanie Oprávnených nákladov z iných zdrojov vo výške 5 050,- Eur (slovom: Päťtisíc 
päťdesiat eur). 
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K bodu 17./  Správa o dotácii z Pôdohospodárskej  platobnej agentúry – rekonštrukcia  
oplotenia miestneho cintorína 
P. starostka uviedla, že na obecný úrad nám prišla informácia o tom, že dostaneme dotáciu len 
13 000,- Eur namiesto avizovaných 15 000,- Eur na rekonštrukciu cintorína. Zatiaľ nemáme ani 
zmluvu, ani žiadne bližšie informácie o tom. P. Gregor sa spýtal, či je to dotácia poskytnutá cez MAS 
Vršatec, starostka potvrdila, že áno, MAS Vršatec to vybavuje cez Pôdohospodársku agentúru. Keď 
príde zmluva, bude starostka poslancov informovať. Uviedla, že spodnú časť oplotenia by sme si 
spravili sami svojpomocne za lepšieho počasia a dotácia bude použitá iba na vrchnú časť plotu. Tiež 
povedala, že dotáciu je potrebné vyčerpať do konca mája. P. Gregor uviedol, že cintorín je vyššie 
osadený ponad cestu, aby sa nestalo, že sa hroby zosypú do cesty a navrhol, či by sa skôr neoslovili 
lokálne alebo okolité firmy o cenovú ponuku, lebo technicky je to náročnejší proces a podľa neho sa 
to nespraví za jednu – dve soboty dobrovoľných brigád. Starostka uviedla, že by to bolo najlepšie, 
keby si to spravíme sami, svojpomocne, aby sa to spevnilo, aj hasiči prídu pomôcť, že sa s nimi bavila. 
Starostka že osloví Budostav a prípadne Petra Kuvika ohľadom cenovej ponuky. Poslanci uviedli, že 
bude treba určite aj bager zabezpečiť.   
Uznesenie č. 66/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce berie na vedomie informáciu 
o použití dotačných zdrojov Európskeho poľnohospodárskeho fondu pre rozvoj vidieka – 
Pôdohospodárska platobná agentúra – MAS Vršatec na rekonštrukciu oplotenia miestneho 
cintorína. 
 
 
K bodu 18./   Správa  o výchovno – vzdelávacej  činnosti  ZŠ  s MŠ  Mikušovce  za školský rok  
2023 – 2024  
P. starostka uviedla, že správu dostali všetci poslanci na e-mail z Rady školy, od p. zástupkyne 
Mončekovej. Spýtala sa, či má niekto otázky alebo pripomienky, nikto nemal žiadne.  
Uznesenie č. 67/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce berie na vedomie správu o výchovno 
– vzdelávacej činnosti Základnej školy s materskou školou Mikušovce za školský rok 2023 – 2024.  
 
 
K bodu 19./  Žiadosť o dotáciu Slovenský zväz zdravotne postihnutých Pruské 
Slovenský zväz zdravotne postihnutých Pruské – poslali si žiadosť, starostka ju predložila poslancom. 
Starostka spomenula, že asi 6-7 občanov z našej obce je ich členmi. Vlani sa im schválilo 100,- Eur 
(slovom Jednosto eur). Dala opäť hlasovať poslancom o sumu 100,- Eur. 

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 68/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení schvaľuje žiadosť o dotáciu pre Slovenský zväz zdravotne postihnutých Pruské 
v celkovej výške 100,- Eur (slovom: Jednosto eur). 
 
 
K bodu 20./  Žiadosť o dotáciu Slov. zväz zdravotne postihnutých, Okresná rada Ilava 
P. starostka predložila poslancom žiadosť a doplnila o informáciu, že ani vlani sa tejto organizácii 
nedávala finančná dotácia, ale poslanci im schválili vecné dary do tomboly (darčekové koše). 
Poslanci sa zhodli, že finančnú dotáciu im nebudú schvaľovať ani teraz, ale poskytnú im vecný dar 
do tomboly v prípade konania podujatia. 

Za:               0 
Proti:            5  (E. Faturíková D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová) 
Zdržal sa:     2  (J. Jagrik, D. Gašpárek) 

Uznesenie č. 69/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení ne-schvaľuje žiadosť o dotáciu pre Slovenský zväz zdravotne postihnutých 
Okresná rada Ilava v celkovej výške 100,- Eur (slovom: Jednosto eur). 
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K bodu 21./  Návrh na termíny verejných zasadnutí poslancov OZ konaných v roku 2025 
Starostka navrhla tieto termíny zasadnutí – okrem prvého termínu sú všetko štvrtky: 28.1.2025, 
27.3.2025, 19.6.2025, 25.9.2025 a 16.12.2025 a dala o nich hlasovať:  

Za:               7 (D. Gašpárek, D. Gregor, M. Holancová, A. Tomanová, Z. Pagáčová,  
                            E. Faturíková, J. Jagrik) 
Proti:            0 
Zdržal sa:     0 

Uznesenie č. 70/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce v súlade so zákonom č. 369/1990 Zb. 
o obecnom zriadení schvaľuje termíny verejných zasadnutí poslancov obecného zastupiteľstva 
obce Mikušovce na rok 2025: 28.1., 27.3., 19.6., 25.9.,16.12.2025. 
 
 
K bodu 22./  Rôzne 
22.-1. 
Starostka oznámila povedala termín 13.7.2025, kedy by sa mal uskutočniť Turnaj o pohár starostov 
obcí, tentoraz je na rade naša obec. O 2 týždne neskôr 26.7. a 27.7.2025 sa budú konať naše hody. 
Informovala ich, že mala predbežne zajednanú kapelu Heľenine oči, ale zrušili to nakoniec kvôli 
inému podujatiu. Taktiež oslovila skupinu Desmod, ale tí odpísali, že sú obsadení. Oslovila poslancov, 
aby dali nejaké návrhy. Poslanci uviedli nejaké návrhy kapiel, ktoré by sa mohli prizvať: Mala lata, 
I. M. T. Smile, Kollárovci, Horkýže slíže, Hex, ... Starostka skúsi niekoho osloviť. Mala by to byť 
„nosná“ kapela, aby prilákala dostatok ľudí.  
P. starostka informovala poslancov, že termíny odkomunikovala aj s okolitými starostami, najmä ten 
turnaj, aby sa ho mohli zúčastniť aj občania z ich obcí.  
 
22.-2. 
P. starostka upovedomila poslancov, že posledný dom na „novej ulici“ je predaný. Informovala ich 
o tom, že je problém s príjazdovou cestou k týmto domom, nakoľko je majetkom firmy  
Mipaho, s. r. o., ktorá tieto domy stavala. Konalo sa aj stretnutie starostky s obyvateľmi domov 
na tejto ulici. Mipaho, s. r. o. má s obcou podpísanú zmluvu o budúcej zmluve, avšak odmieta, aby 
došlo k naplneniu predmetu tejto zmluvy, a to odpredaj tejto cesty obci za 1,- €. Vlastník spoločnosti 
Mipaho, s. r. o., p. Holíč, chce odpredať cestu každému majiteľovi domu, nie všetci majitelia však 
o to majú záujem. 
V tejto súvislosti starostka povedala, že na tejto ulici sa budú riešiť aj svetlá – pouličné osvetlenie, 
nakoľko ulica nepotrebuje byť tak veľmi osvetlená, ako je v súčasnosti a spotrebováva to veľké 
množstvo el. energie. Poslanci uviedli, že aj ľudia v obci sa sťažujú, že niektoré  iné ulice sú slabo 
osvetlené a na „novej“ ulici sa svieti až veľmi. Navrhujú niektoré lampy na predmetnej ulici odpojiť 
z prevádzky, nakoľko nie je nevyhnutné také silné osvetlenie. Starostka povedala, že už pred časom 
im boli niektoré lampy odpojené, ale niekto (pravdepodobne z obyvateľov na tejto ulici) do toho 
zasiahol a zapol ich naspäť. Povedala, že teraz majú chlapi z obecného úradu dovolenku, ale počas 
budúceho týždňa im lampy znova odpoja. P. Gašpárek sa spýtal, či je možné svietiť verejným 
osvetlením na súkromnom pozemku. Niektorí poslanci navrhujú odpojiť na ulici svetlá, keďže sa 
jedná o súkromný pozemok. P. Gregor navrhol, aby obyvatelia na tejto ulici boli vopred písomne 
upovedomení listom z obecného úradu, ktorým budú informovaní o tom, že časť svetiel na tejto ulici 
bude demontovaná kvôli úspore elektrickej energie, aby to bolo aj právne všetko v poriadku a až 
následne nech sa niektoré lampy odpoja, nie celá ulica. Starostka povedala, že obec je povinná 
zabezpečiť pre svojich občanov verejné osvetlenie.  
Starostka ďalej v tomto bode uviedla, že p. Eduard Valášek, ktorý je majiteľom posledného predaného 
domu v tejto lokalite má záujem nejako vyriešiť časť pozemku pri tomto dome a dohodnúť sa s obcou 
na zriadení vecného bremena na obecnom pozemku parc. č. 1761/501, nakoľko má svoj pozemok 
menší a horšie sa mu stadiaľ autom vychádza skrz to, že je to krajný dom. Predložila poslancom 
nákres situácie. Starostka obce preverila situáciu na Dopravnom inšpektoráte u p. Ondrejca, ako by 
sa to dalo vyriešiť v tomto prípade a ten odporúčal určite parcelu neodpredať (v tejto časti sa nachádza  
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aj priekopa), skôr to vyriešiť iba cez vecné bremeno na parkovné miesto – p. Valášek by na šírku  
cca 1 m iba umiestnil betónovú platňu, na ktorej by mohol mať odparkované auto.  
Starostka ďalej uviedla, že v tejto časti sa plánuje aj vybudovanie chodníkov. P. Tomanová sa spýtala, 
že či to bude mať vôbec význam, keby mu to teraz povolili a onedlho mu to budú musieť tak či tak 
zrušiť.  
P. starostka ešte uviedla, že by to nemusel mať z betónu, ale nejakého iného – rozoberateľného 
materiálu, napr. makadam, alebo zámkovú dlažbu, aby sa nemusel betón potom búrať. P. Gregor sa 
spýtal, že či by p. Valášek vedel, že to bude mať platné len do času, kým sa nezačnú budovať chodníky. 
Konštatoval, že je škoda, že neprišiel p. Valášek osobne na zastupiteľstvo, že by to prebrali spoločne. 
Uznesenie č. 71/2024: Obecné zastupiteľstvo Obce Mikušovce berie na vedomie žiadosť o zriadenie 
vecného bremena na obecnej parcele č. 1761/501 o výmere 22 m2 na vytvorenie parkovného miesta, 
ale z dôvodu riešenia výstavby chodníkov v obci sa uvedená žiadosť odkladá na neurčito. 
 
 
K bodu 23./  Diskusia 
P. starostka sa spýtala poslancov, s kým môžeme počítať na plese – z poslancov. Lebo v podstate už 
sa dopredávajú posledné miesta, tak aby sme tomu vedeli prispôsobiť kapacitu.  
 
 
K bodu 24./ Záver 
Starostka informovala poslancov, že ďalšie zastupiteľstvo bude 28.1.2025 a tiež poďakovala 
poslancom OZ za účasť. 
 
 
V Mikušovciach, dňa 18.3.2025 
 
 
 
 
 
 
                         v. r.                                                                                  v. r. 
...................................................................                   ............................................................... 
        starostka obce: Eva Holbová                                  zapisovateľka: Ing. Lenka Gregorová 
 
 
 
 
 
Overovatelia: 
 
 
                         v. r.                                                                                  v. r. 
 
...................................................................                  ................................................................. 
                      Ján Jagrik                                   Andrea Tomanová 


